
Verksamhetsberättelse för 2009 Samhällsföreningen Tor i Prästmon 

Styrelsen har under året bestått av Monika Sundström, ordförande, Sören Tjärnström, kassör; 

Malin Stattin, sekreterare; Björn Garefelt, ord. ledamot; Gertrud Fahlén, ord. ledamot, Irina 

Schaub, ord ledamot; Kiki Bodin, ord. ledamot; Anders Agrell, supl; Inger Börlin, supl; 

Kristin Sundquist, supl. 

. 

Styrelsemöten har efter årsmötet 25 mars, hållits 23 april, 20 maj, 11 juni, 2 september och 

1 oktober. 

Aktiviteten i föreningen avstannade under hösten efter misslyckat försök att starta 

Omställnings- (”Transition-”) studiecirkel och på grund av mångåriga styrelseledamoten 

och tidigare ordförande Irina Schaubs sjukdom. 

Lediga huslistan har ajourhållits men innehåller numera få ickeförfallna hus. 

Valborgsfirandet samordnades av oss. Vi hade också en skärm med Omställnings- 

(”Transition-) information. 

En delegation från Tor besiktigade Pensionärshemmet tillsammans med Krambo som lovade 

göra en upprustning och försöka hitta intressent. 

Busstidtabeller delades ut i brevlådorna tillsammans med inbetalningstalonger och 

föreningsinformation ”Tänk globalt handla lokalt”. 

Monika deltog på ett tvådagars Biogasseminarium och Tor skrev en skrivelse till 

Länstrafiken om klimatmål och biogas. 

Den 27 maj hölls en energidag med Omställningstema på församlingshemmet. Projektet 

Hållbara bygder presenterades. Ett tiotal personer lyssnade på Torsten Berglund från 

Energikontoret och såg Gun Bengtssons bildspel. 

Ett försök att starta en Omställningscirkel lockade bara en presumtiv deltagare förutom två 

styrelseledamöter. 

Händelser i Torsåker 2009: 

Handelsboden har stått tom och oplogad hela året. 
Nya ägare till Hovs gård. 

Vägarna lades om vid Viksbäcken och ny vägbro över järnvägen invigdes. 

Kommande aktiviteter 2010, förslag: 

Valborgsmässofirande 30 april 

Studiebesök Snarabergstunneln 5 maj kl 18 

Bryggdans 1 juli 

Invigning av Botniabanan 29 augusti 

Busstidtabeller delas ut, juni. 

Bygdesidorna färdigställs 

Pensionärshemsfrågan bevakas. 

Biogas och Länstrafikens klimatmål bevakas. 

Nytt försök med Omställningscirkel  ............. . 


